
Voorwoord ALV 22-11-2021 

Geachte kijkers, leden van afdeling 8 GOU, 

Welkom bij deze livestream die wij helaas weer moesten inzetten voor onze najaarsvergadering. De 

oplopende besmettingen met het Coronavirus en de daarmee samenhangend maatregelen dwingen 

ons tot dit besluit, evenals het niet beschikbaar zijn van onze vergaderlocatie na 20.00 uur. Dank is 

verschuldigd aan Frank Jacobs van de automatiseringscommissie die in korte tijd het systeem van 

digitaal stemmen mogelijk heeft gemaakt. 

Ik wil graag de vergadering openen met een terugblik op het afgelopen seizoen, maar hiervoor 

voorafgaand blijven wij letterlijk even stilstaan en gedenken al die liefhebbers of hun naasten die ons 

de afgelopen periode zijn ontvallen. 

Wij wensen de nabestaanden veel sterkte in de tijd die komen gaat. 

Terugkijkend op het vliegseizoen 2021 kunnen we constateren dat het allemaal niet verlopen is zoals 

wij dat als liefhebbers graag zien. Het weer heeft ons danig parten gespeeld. Te denken valt aan de 

lossingen op vrijdag, die een deel van de liefhebbers als een goede oplossing hebben ervaren, maar 

voor een ander deel, de werkenden onder ons, zeer ongelegen kwamen. Voor 2022 heeft de NPO 

aangegeven dat in principe geen lossingsvergunningen voor de vrijdag meer worden afgegeven, 

hetzij in hoge uitzondering. De marathon liefhebbers kregen zware vluchten, maar ook vluchten met 

nachtelijke aankomsten. Hier is op nationaal niveau nu de nodige aandacht voor. Maar ook hier 

wordt weer verschillend over gedacht. Er zijn liefhebbers die dit als een euforisch moment ervaren, 

terwijl anderen dit verafschuwen. De verliezen met de jonge duiven blijven een groot probleem 

vormen, maar ook hier zien we hokken met nauwelijks verliezen. Of het later starten met de 

wedvluchten jong de lossing is moeten we afwachten. 

De nieuwe kringindeling zoals door het bestuur voorgesteld en door de ALV bekrachtigd heeft in 

sommige verenigingen de tongen losgemaakt. Uiteraard zijn er bij een verandering verenigingen die 

er op vooruitgaan. Maar dus ook leden en verenigingen die hierdoor minder in de picture komen. Dat 

is een hard gelag omdat ieder lid en vereniging iets voorstaat wat voor hen het gunstigst uitpakt. Het 

afnemende leden aantal noopte het bestuur om maatregelen te nemen waar wij nog steeds achter 

staan. 

Zoals ieder jaar was er ook nu weer veel commotie over het vliegprogramma. Hier wordt jaarlijks vele 

uren, voorstellen en overleggen aan besteed. De afdelingen hebben samen met het NPO bestuur op 

10 november in een informeel overleg consensus bereikt over een breed gedragen nationaal 

vliegprogramma dat ook bij ons ter stemming voorligt en om dit tevens voor 3 jaar vasttestellen. Hoe 

onze leden hier over denken zal straks bij de uitslag van de stemming blijken. 

Op 11 december staat er een hele dag durende sessie gepland t.a.v. eerlijk spel en herindeling 

sectoren. Het probleem met eerlijk spel is dat dit in de duivensport eigenlijk niet bestaat. In op de 

Hoogte is door A. Coolen hier al veel over geschreven. Het probleem is dat voor wat voor de een als 

eerlijk wordt beschouwt, door een ander als oneerlijk wordt ervaren, waarbij helaas vaak het eigen 

belang voorop staat. Voor een herindeling van secties zitten wij met een afdeling die deels westelijk 

is gericht en voor een deel oostelijk met als scheiding onze Veluwe. Als afdelingsbestuur zullen wij de 

besprekingen ingaan met de intentie dat deze onderwerpen, voor zo ver mogelijk, voor alle leden 

van onze afdeling aanvaardbaar zal zijn. 

Over naar punt 2 van de agenda. Appél van de afgevaardigden. 


